
 
 

 

 

 

 

OBČINSKI SVET ׀ CONSIGLIO COMUNALE 
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6280 Ankaran - Ancarano ׀ T: +386 (0)5 66 53 000 
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DŠ: SI71620176 ׀ MŠ: 2482851000 

 

Z A P I S N I K   

 

22. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran, 

ki je bila v četrtek, 27. marca 2025, ob 19. uri,  

v prostorih občine na naslovu Regentova ulica 2, Ankaran 

 

00: Ugotovitev sklepčnosti 

 

Župan obvesti OS OA o napovedanih odsotnostih oziroma zadržanostih članov OS OA. 

 

PREGLED PRISOTNOSTI: 

 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA PRISOTNOST 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ DA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN DA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR DA 

4. RIA SARA RAŽMAN NE 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ DA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK DA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ NE 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR DA 

9. VSA KATJA MEZEK DA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA DA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA DA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN DA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI DA 
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Prisotni člani Občinskega sveta OA: BARBARA ŠVAGELJ 

ZVEZDAN RAŽMAN 
BARBARA RAIČIĆ 

ROBERT ZELENJAK  
SARA VOŠINEK GAŠPAR  

ALEKSANDER PAHOR 
KATJA MEZEK  

dr. MARKO KUKANJA 

BREDA KRAŠNA 
mag. VLADIMIR PEGAN 

mag. MARTINA ANGELINI 
 

Odsotni člani Občinskega sveta OA:  mag. MAJA PRODAN JURIČ  

SARA RAŽMAN 
 

  
Ostali prisotni: Ivan Koljesnikov - vodja MUI Istra, Denis Udovič - vodja 

Medobčinskega redarstva, Igor Rakar - vodja Medobčinske 

službe za zaščito, reševanje in varstvo okolja, Igor Franca - 
vodja Medobčinskega inšpekcije kot poročevalci pri točki 6 DR, 

Iztok Mermolja – direktor OU kot poročevalec pri točkah 7, 9, 
11 in 15 DR, Elvis Vižintin – vodja OGD kot poročevalec pri točki 

8 DR, Alida Hribar – vodja ROT kot poročevalka pri točkah 9 in 
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10 DR, Jani Krstić – vodja OPS kot pomoč pri delu OS in kot 

poročevalec pri točkah 5, 7, 10, 11 in 12 DR, Nataša Mahne kot 
zapisničarka, mediji, občinstvo. 

 

Ugotovi se, da je prisotnih 11 članov Občinskega sveta OA in da je Občinski svet OA sklepčen. 

 

 

Ad 0.) Določitev dnevnega reda 22. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran in odločanje o 

hitrih oziroma skrajšanih postopkih za sprejem odloka 

 

NAJAVA: 
 

V skladu s 44. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran (Uradni list št. 50/2015, 10/2022, 64/2023) 
občinski svet na začetku seje določi dnevni red. 

 
Župan predstavi dnevni red:  

 

1. Potrditev zapisnika 21. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran;  

2. Potrditev zapisnika 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine Ankaran;   

3. Potrditev zapisnika 6. dopisne seje Občinskega sveta Občine Ankaran;  

4. Seznanitev z Letnim poročilom o delu Medobčinske uprave Istra za leto 2024;  

5. Obravnava predloga Odloka o zaključnem računu Občine Ankaran za leto 2024 – hitri postopek;  

6. Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajinskem parku Debeli rtič – 

hitri postopek;   

7. Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pogrebni in pokopališki dejavnosti 

ter pokopališkem redu v Občini Ankaran - hitri postopek;  

8. Obravnava predloga Odloka o subvencioniranju stroškov prekopa posmrtnih ostankov  iz drugih 

pokopališč na pokopališče Ankaran  – hitri postopek;  

9. Obravnava predloga Sklepa o zagotovitvi brezplačnega najema groba na novem pokopališču v 

Ankaranu;  

10. Obravnava predloga Soglasje k odredbi župana o izplačilu podizvajalcu Kamen Kociper d.o.o., kot 

plačilo podizvajalcu po specifikaciji računa ADRIAING d.o.o. Koper št. 2024-00235,3.2025;  

11. Obravnava predloga soglasja k ugotovitvi delovne uspešnosti ravnateljice JZ OŠV Ankaran;  

12. Seznanitev z začetkom delovanja Javnega zavoda za naravo in družbo Ankaran;  

13. Seznanitev s Sklepom Sveta delavcev Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l. o razrešitvi in izvolitvi predstavnika 

delavcev v Nadzornem svetu Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l;  

14. Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran;  

15. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta Občine Ankaran.  

 

PREDLOG ZA SPREMEMBO DNEVNEGA REDA: 
 

Župan predlaga, da se dnevni red razširi z novo 4. točko. 

 
Predlog za razširitev DR: 

1. Potrditev zapisnika 21. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran;  

2. Potrditev zapisnika 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine Ankaran;   

3. Potrditev zapisnika 6. dopisne seje Občinskega sveta Občine Ankaran; 

4. Obravnava predloga Sklepa o podaji soglasja k predlogu sodne poravnave med RS in OA v 

sodnem postopku opr. št.: P 258/2019 pred Okrožnim sodiščem v KP v zvezi z 

ugotovitvijo lastništva na parcelah na območju Debelega rtiča; 

5. Seznanitev z Letnim poročilom o delu Medobčinske uprave Istra za leto 2024;  

6. Obravnava predloga Odloka o zaključnem računu Občine Ankaran za leto 2024 – hitri postopek;  

7. Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajinskem parku Debeli rtič – 

hitri postopek;   

8. Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pogrebni in pokopališki dejavnosti 

ter pokopališkem redu v Občini Ankaran - hitri postopek;  

9. Obravnava predloga Odloka o subvencioniranju stroškov prekopa posmrtnih ostankov  iz drugih 

pokopališč na pokopališče Ankaran  – hitri postopek;  
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10. Obravnava predloga Sklepa o zagotovitvi brezplačnega najema groba na novem pokopališču v 

Ankaranu;  

11. Obravnava predloga Soglasje k odredbi župana o izplačilu podizvajalcu Kamen Kociper d.o.o., kot 

plačilo podizvajalcu po specifikaciji računa ADRIAING d.o.o. Koper št. 2024-00235,3.2025;  

12. Obravnava predloga soglasja k ugotovitvi delovne uspešnosti ravnateljice JZ OŠV Ankaran;  

13. Seznanitev z začetkom delovanja Javnega zavoda za naravo in družbo Ankaran;  

14. Seznanitev s Sklepom Sveta delavcev Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l. o razrešitvi in izvolitvi predstavnika 

delavcev v Nadzornem svetu Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l;  

15. Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran;  

16. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta Občine Ankaran.  

 
Župan poda utemeljitev predlogov za hitri postopek: 

- Obravnava predloga Odloka o zaključnem računu Občine Ankaran za leto 2024 je v resnici seznanitev z 

ugotovljenim dejstvom in ne potrebuje obravnave v dveh branjih,  
- Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajinskem parku Debeli rtič ter predlog Odloka o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v Občini Ankaran 
predstavljata manjše posege v izvorne akte, ki ne potrebujejo poglobljene obravnave, 

- Predlog Odloka o subvencioniranju stroškov prekopa posmrtnih ostankov  iz drugih pokopališč na pokopališče 
Ankaran je zaradi svoje narave vredno sprejeti in realizirati čimprej ter tako vzpodbuditi prekope. 

 

RAZPRAVA: 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Razprave ni bilo.  

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 164: 
 

 
Občinski svet Občine Ankaran odloči, da se 6., 7., 8. in 9. točka dnevnega reda 22. redne seje OS 

obravnavajo po hitrem postopku. 
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 9 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 

(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  odsotna 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR Ni glasoval  

9. VSA KATJA MEZEK Ni glasovala 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 
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Sprejem dnevnega reda 

 
RAZPRAVA: 
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Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Razprave ni bilo.  
 

ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 165: 
 

 
Občinski svet Občine Ankaran potrdi dnevni red 22. redne seje, z dne 27. 3. 2025. 

 

 

GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 
(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  odsotna 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 
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PREHAJAMO NA OBRAVNAVO POSAMEZNIH TOČK DNEVNEGA REDA 

 
Ad 1.) Potrditev zapisnika 21. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran 

 
GRADIVO: 

 
- Zapisnik 21. redne seje OS OA. 

 

RAZPRAVA: 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Razprave ni bilo.  

 
ZASNOVA SKLEPOV: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 166: 
 

 
Občinski svet Občine Ankaran potrdi zapisnik 21. redne seje OS OA, z dne 30. 1. 2025. 

 

 
 

 
GLASOVANJE: 

 

Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
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  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 

(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  odsotna 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 
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Ad 2.) Potrditev zapisnika 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine Ankaran 
 

GRADIVO: 
 

- Zapisnik 5. dopisne seje OS OA. 

 
RAZPRAVA: 

 
Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 
Razprave ni bilo.  

 

ZASNOVA SKLEPOV: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 167: 
 

 

Občinski svet Občine Ankaran potrdi zapisnik 5. dopisne seje OS OA, z dne 7. 2. 2025. 
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 
(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  odsotna 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 11 

 

 

Ad 3.) Potrditev zapisnika 6. dopisne seje Občinskega sveta Občine Ankaran 



 

 

6 

 

 

 
GRADIVO: 

 
- Zapisnik 6. dopisne seje OS OA. 

 

RAZPRAVA: 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Razprave ni bilo.  

 
ZASNOVA SKLEPOV: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 168: 
 

 
Občinski svet Občine Ankaran potrdi zapisnik 6. dopisne seje OS OA, z dne 21. 2. 2025. 

 

 
GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 

(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  odsotna 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 
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Ad 4.) Obravnava predloga Sklepa o podaji soglasja k predlogu sodne poravnave med RS in OA v 

sodnem postopku opr. št.: P 258/2019 pred Okrožnim sodiščem v KP v zvezi z ugotovitvijo 
lastništva na parcelah na območju Debelega rtiča; 

 
 

Župan je podal obrazložitev vsebine točke.  

Republika Slovenija (Ministrstvo za notranje zadeve), zanjo Državno odvetništvo, je v letu 2019 vložila tožbo, s 
katero je zahtevala ugotovitev njene lastninske pravice na nepremičninah parc. št. 216, 1752, 1744/5, 1744/6, 

1744/7 in 1754/1, vse k.o. 2592 Jernej. 
 

Z odločbo Geodetske uprave RS, Območne geodetske uprave Koper, št. 02112-161/2022-2 z dne 18.3.2022 je 
bila izvedena parcelacija nepremičnin, s katero so iz parcel iz predhodne alinee nastale nepremičnine parc. št. 

1754/4, 1754/5 in 1754/6, vse k.o. 2592 Jernej. 

 
Državno odvetništvo je s prvo pripravljalno vlogo z dne 8.3.2024 tožbeni zahtevek prilagodilo opravljeni 

parcelaciji in v tej pravdi sedaj zahteva lastninsko pravico na nepremičninah parc. št. 1754/4, k.o. Jernej, v 
izmeri 1.277 m2, parc. št. 1754/5, k.o. Jernej, v izmeri 11.271 m2, in parc. št. 1754/6, k.o. Jernej, v izmeri 

14.462 m2. 
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Ocenjeno je bilo, da je za dokončno ureditev v tej pravdi spornih razmerij in celovito obravnavo območja med 

strankama v sodno poravnavo potrebno vključiti še nepremičnine parc. št. 1748/1, k.o. Jernej, v izmeri 3.858 
m2 in parc. št. 1742/2, k.o. Jernej, v izmeri 115 m2. Pri vseh zgoraj navedenih nepremičninah v zemljiški knjigi 

kot njihova lastnica vknjižena tožena stranka Občina Ankaran.  
 

Občinski svet je tematiko obravnaval že na svoji 23. redni seji dne 14.4.2022 ter sprejel sklep št. SVT.231/2022, 

s katerim je podal soglasje na predlog besedila sodne poravnave, ki je bila podobna današnjemu predlogu, ter 
naložil županu Občine Ankaran, da sklene sodno poravnavo, ko bo izpolnjen pogoj za sklenitev sodne poravnave. 

 
Ker se pogoj za sklenitev poravnave ni izpolnil, se je pravda z RS (MNZ) nadaljevala.  

  

V izogib dlje trajajočim sodnim postopkom in ob upoštevanju načela pravičnosti ter opravljene analize sodnega 
primera je bilo ocenjeno, da je za dokončno razrešitev razmerij na navedenih nepremičninah smiselno skleniti 

sodno poravnavo, v kateri stranki druga drugi priznata lastninsko parcelo na zemljiščih kot sledi iz priloženega 
predloga sodne poravnave in grafične priloge.    

GRADIVO: 

- Obrazložitev predloga; 
- Predlog sklepa; 

- Tretja pripravljalna vloga tožene stranke z dne 4.3.2025 s predlogom sodne poravnave med RS in OA 

v sodnem postopku opr. št.: P 258/2019 pred Okrožnim sodiščem v KP; 
- Grafični prikaz parcel, ki so predmet sodne poravnave. 

 

RAZPRAVA: 

 
Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 

1. Aleksander Pahor je povedal, da v VSA podpirajo, da se spori rešujejo dogovorno. Želijo, da bi tudi pri drugih 

deležnikih sledili temu vzoru in s tem namenili manj sredstev odvetnikom. Razočaran je, da so to izvedeli tik 

pred sejo. Kljub temu, da so imeli v torek kolegij občinskega sveta, dan po sestanku na ministrstvu, o tej vsebini 

niso bili seznanjeni. Meni, da tak način sporočanja ni dobra popotnica za sodelovanje. Želijo biti seznanjeni z 

odprtimi vsebinami, o katerih potekajo dogovarjanja med občino in ministrstvi. Dogovor bodo podprli, ker 

njegova vsebina gre v pravo smer. 

Župan se je opravičil, ker niso bili prej seznanjeni, vendar so usmeritve s strani odvetništva prišle šele dan pred 

sejo OS. Spor se vleče že dolgo, je pa trenutek ko se ga lahko zapre. Vezano na strateške vsebine na območju 
pristanišča in bolnišnice Valdoltra bodo predstavljene prej.  

 

Aleksander Pahor je prosil za dokumente, da imajo vpogled v celotno zadevo.  
 

2. Breda Krašna je povedala, da bosta svetnika GS podprla predlog, ker je v interesu celotne občine, da se to 

izpelje. Želi, da bi dobili spisek vseh odprtih vprašanj, ker bi tako imeli možnosti, da se v tem mandatu reši še 

katero odprto vprašanje.  

Župan je predlagal, da se skliče kolegij občinskega sveta, na katerem bi se predstavila vsa odprta vprašanja 

med občino in ministrstvi.   

 
Razprava se je razprla.  

 

 
 

 
 

 

 
 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 169: 
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1. Občinski svet Občine Ankaran podaja soglasje k predlogu sodne poravnave med RS in OA v sodnem 

postopku opr. št.: P 258/2019 pred Okrožnim sodiščem v KP kot izhaja iz priložene tretje 

pripravljalne vloge tožene stranke z dne 4. 3. 2025 ter nalaga županu, da pred pristojnim sodiščem 
sklene predlagano sodno poravnavo. 

2. Sklep velja takoj. 
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA JURIČ PRODAN odsotna 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 11 

 
 

Ad 5.) Seznanitev z Letnim poročilom o delu Medobčinske uprave Istra za leto 2024; 

 
 

Župan preda besedo poročevalcu. 
Ivan Koljesnikov je predstavil Letno poročilo o delu Medobčinske uprave Istra za leto 2024, na področju 

redarstva, inšpektorata, varstva okolje in notranje revizije ter delež sofinanciranja, ki jih MU Istra dobiva s strani 
države.  

 

GRADIVO: 

- Letno poročilo o delu Medobčinske uprave Istra za leto 2024. 

POROČEVALCI: 

- Ivan Koljesnikov, vodja MUI Istra, 

- Denis Udovič, vodja Medobčinskega redarstva, 

- Igor Rakar, vodja Medobčinske službe za zaščito, reševanje in varstvo okolja, 
- Igor Franca, voda Medobčinske inšpekcije. 

RAZPRAVA: 

 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

1. Aleksander Pahor je prosil, če se lahko naslednjič poročilo pošlje v pdf obliki, ker se tako po njem lažje iščejo 

informacije. Pohvalil je delovanje medobčinskega redarstva, da kljub temu, da nimajo zapolnjenih vseh delovnih 

mest redarjev so hitro odzivni na opozorila, ki jih v klicni center sporočajo občani.  

 
2. Katja Mezek je vprašala ali redarstvo kontrolira tudi peš pot ob ograji vojašnice, ki jo uporabljajo sprehajalci 
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in tudi kolesarji, ki se izogibajo ceste. Podala je svoje mnenje, da ta pot ni primerna za kolesarje in niti motorna 

kolesa.  

 
Denis Udovič je povedal, da o tej težavi niso bili obveščeni ter da bo to informacijo posredoval naprej in redarji 

bodo naredili obhode tudi na tem delu.  

 
3. Mag. Martina Angelini je vprašala ali so zneski glob, ki so zapisani v poročilu zneski plačanih glob ali vseh 

izstavljenih glob.   
 

Ivan Koljesnikov je pojasnil, da so v poročilu navedeni zneski plačanih glob.  

 
4. Mag. Martina Angelini je vprašala kakšen je odstotek neplačanih glob. 

 

Ivan Koljesnikov je povedal informativno okrog 20% do 30%. 

 
Župan se je zahvalil celotni medobčinski upravi za dobro opravljeno delo v vseh službah MU Istre ter jim želi 

kadrovske popolnitve.  
 

Ad 6.) Obravnava predloga Odloka o zaključnem računu Občine Ankaran za leto 2024 – hitri 
postopek; 

 

Župan je predal besedo poročevalcu.  
 

Iztok Mermolja, direktor občinske uprave je povzel vsebino Zaključnega računa za leto 2024.  
 

V bilanci prihodkov in odhodkov Občine Ankaran za leto 2024 so izkazani celotno realizirani prihodki v višini 

11.353.235,68 EUR ali 82,46 % sprejetega plana proračuna občine.  
  
Največji delež v realiziranih prihodkih predstavljajo davčni prihodki. Ti predstavljalo 46,90% celotnih prihodkov. 
Sledijo nedavčni prihodki s 45,92%, kapitalski prihodki s 3,74% in transferni prihodki, ki predstavljajo 2,95% 

celotnih prihodkov.  
  
Celotni prihodki leta 2024 so bili v primerjavi z letom 2023 za približno 3% višji. Davčni prihodki so bili v 

primerjavi z letom 2023 nižji za 9%, nedavčni pa višji za 59%. Veliko nižji so bili kapitalski (61%) in transferni 
prihodki (55%).  
  
Odhodki Občine Ankaran so bili realizirani v višini 11.389.710,30 EUR, indeks realizacije znaša 76,57 sprejetega 

letnega plana proračuna za 2024.  
  
Največji del odhodkov predstavljajo tekoči transferi v višini 36,88 %, sledijo investicijski odhodki v višini 30,59 

% in tekoči odhodki v višini 29,30 %.   
  
Večja odstopanja  med realiziranimi odhodki in sprejetim proračunom so bila pri investicijskih odhodkih. Eden 

glavnih razlogov za nižjo realizacijo je predvsem neizvedba plana na področju nakupa nepremičnin. V ostalem 
delu so investicijski odhodki bili nižji od sprejetega/veljavnega proračuna tudi zaradi ne dokončanja in ne izvedbe 

določenih investicij ter manjšega obsega priprave projektne dokumentacije. Le-ti se bodo realizirali v prihodnjih 
letih.    
  
Med letom so se v skladu z veljavno zakonodajo in Odlokom o proračunu Občine Ankaran za leto 2024 

prerazporejala sredstva. Prerazporeditve ne vplivajo na povečevanje odhodkov, temveč pomenijo le spremembo 

strukture odhodkov znotraj ali med področji porabe. Osnova za prerazporeditve je bil sprejeti proračun. O 
prerazporeditvah pravic porabe v posebnem delu proračuna odloča, na predlog neposrednega uporabnika, 

župan. Župan odloča o prerazporeditvah neporabljenih pravic porabe med posameznimi področji porabe (pri 
čemer skupno povečanje ali zmanjšanje posameznega področja porabe ne sme presegati 30 % obsega področja 

proračunske porabe) ter med postavkami proračuna, če s tem ni ogroženo izvajanje nalog, za katere so bila 

sredstva zagotovljena.  
  
V primerjavi s predhodnim letom (t.j. 2023) so bili skupni odhodki v letu 2024 nekoliko nižji. Nižji so bili  tekoči 
odhodki, investicijski odhodki in investicijski transferi. Tekoči transferi so bili nekoliko višji.  
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Zaključni račun občine izkazuje presežek odhodkov nad prihodki oz. proračunski primanjkljaj, ta na dan 31. 12. 
2024 znaša 36.474,62 EUR. Proračunski primanjkljaj je določen kot razlika med skupnimi prihodki in skupnimi 

odhodki v bilanci prihodkov in odhodkov. Presežek odhodkov nad prihodki oz. proračunski primanjkljaj je občina 
pokrivala s presežkom prihodkov preteklih let (t.i. ostankom sredstev na računih preteklih let).  

Barbara Raičić, predsednica Odbora za finance in računovodstvo je poročala o obravnavi Odloka na 9. redni seji 

odbora. 

1. Odbor za finance in računovodstvo se je seznanil s predlogom Zaključnega računa proračuna Občine 

Ankaran za leto 2024 in podaja pozitivno mnenje k predlogu proračuna ter ga predlaga Občinskemu 

svetu v sprejem. 

2. Mnenje velja takoj. 

 

Breda Krašna, namestnica predsednice Odbora za pravne zadeve in lokalno samoupravo je poročala o obravnavi 

Odloka na 19. redni seji odbora.  

1. Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogom Zaključnega računa 

proračuna Občine Ankaran za leto 2024.  

GRADIVO: 

- Obrazložitev predloga; 
- Predlog sklepa; 

- Predlog odloka; 

- Obrazložitev Zaključnega računa občinskega proračuna OA za leto 2024;  
- Splošni del Zaključnega računa;   

- Posebni del Zaključnega računa;  
- Evidenca sklepov o prerazporeditvi proračunskih sredstev;  

- Načrt razvojnih programov;  

- Izjava o oceni notranjega nadzora javnih financ;  
- Poročilo o realizaciji načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ankaran za leto 2024.  
- Mnenja delovnih teles: OFR, OPS. 

POROČEVALCI: 

 
- Iztok Mermolja, direktor OU, 

- Predsedniki pristojnih delovnih teles (OFR – Barbara Raičić, OPS – namestnica Breda Krašna. 
 

RAZPRAVA: 

 
Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 
Razprave ni bilo.  

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 170: 
 

 

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Zaključni račun OA za leto 2024 kot v predloženem 

besedilu.   

2. Sklep velja takoj. 
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GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 7 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA JURIČ PRODAN odsotna 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR Ni glasovala 

9. VSA KATJA MEZEK Ni glasovala 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni glasovala 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA Ni glasovala 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 7 

 

 
 

Ad 7.) Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajinskem parku 

Debeli rtič – hitri postopek; 
 

Župan je predal besedo poročevalki Barbari Švagelj.  
 

Občinski svet Občine Ankaran je 21. 6. 2018 sprejel Odlok o Krajinskem parku Debeli rtič. S tem aktom je 
vzpostavil zavarovano območje narave, s katerim občina na podlagi Zakona o ohranjanju narave, strokovnih 

podlag, pripravljenih s strani ZRSVN, OE Piran ter dogovora z RS (MOP) varuje naravne vrednote na območju 

Debelega rtiča, ekološko pomembna območja in območja Natura 2000 na svojem ozemlju, hkrati pa z 
zavarovanjem morskega dela prispeva k cilju varovanja morskega okolja, kot ga določajo mednarodne 

konvencije in cilji EU.  

 
Zakon o ohranjanju narave določa, da se v Odloku o ustanovitvi zavarovanega območja narave določi tudi 

upravljalca. Ob ustanovitvi parka je Občina Ankaran to nalogo prevzela v okviru Občinske uprave, natančneje v 

Režijskem obratu, ki je v zakonu določen kot ena od možnosti. Od začetka delovanja režijskega obrata kot 
upravljalca parka je bila v parku vzpostavljena javna služba neposrednega nadzora v naravi in izvedena vrsta 

drugih aktivnosti, med drugim je park sodeloval in še sodeluje v več mednarodnih projektih. V sklopu enega od 
teh je bila opravljena tudi analiza najustreznejše oblike upravljanja parka in izkazalo se je, da je za upravljanje 

parka bolj primerna oblika samostojen javni zavod.  

 
Glede na to, da Občina Ankaran opravlja še vrsto drugih javnih služb, za katere je smiselno in običajno, 
predvsem pa bolj racionalno, da se jih izvaja ločeno od občinske uprave, je v decembru 2024 z Odlokom o 

ustanovitvi Javnega zavoda za naravo in družbo Ankaran ustanovila javni zavod. Nanj je poleg vrste drugih 
javnih služb prenesla tudi upravljanje Krajinskega parka Debeli rtič.  

 
To dejstvo napotuje, da je potrebno ustrezno spremeniti tudi Odlok o Krajinskem parku Debeli rtič in v njem 
določiti novega upravljalca parka.   

  
Ključne spremembe oz. dopolnitve obstoječega Odloka o KPDR se nanašajo na spremembo upravljavca parka, 

ki jo je Občina izvedla z ustanovitvijo Javnega zavoda za naravo in družbo Ankaran.   

Predlagana sprememba Odloka o Krajinskem parku sledi nameri ustanovitelja, da upravljanje parka prenese na 

javni zavod in tako sinhronizira vse pravne podlage, ki se nanašajo na Krajinski park Debeli rtič.   

Zato predlagam OS OA, da sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o Krajinskem parku Debeli 

rtič v predlaganem besedilu. 
 

Zvezdan Ražma, predsednik Odbora za okolje in prostor je poročal o obravnavi predloga Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o krajinskem parku Debeli rtič na 9. redni seji odbora.  
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1. Odbor za okolje in prostor se je seznanil s predlogom Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

krajinskem parku Debeli rtič in podaja pozitivno mnenje k predlogu Odloka ter ga predlaga Občinskemu 
svetu v sprejem.  

2. Mnenje velja takoj.  
 

Breda Krašna, namestnica predsednice Odbora za pravne zadeve in lokalno samoupravo je poročala o obravnavi 

predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o krajinskem parku Debeli rtič na 19. redni seji odbora 
in povedala, da so člani odbora z enim glasom ZA in nobenim glasom proti sprejeli sklep.    

 
1. Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogom Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o krajinskem parku Debeli rtič in k predlogu podaja pozitivno mnenje. 

 
GRADIVO: 

- Obrazložitev predloga,   

- Predlog odloka,  
- Mnenja delovnih teles: OOP, OPS. 

POROČEVALCI: 
 

- Barbara Švagelj, podžupanja, 

- Zvezdan Ražman, predsednik OOP, 
- Breda Krašna, namestnica predsednice OPS. 

 
RAZPRAVA: 

 
Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 

Razprave ni bilo. 
 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 171: 
 

 

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o Krajinskem 
parku Debeli rtič v predloženem besedilu.  

2. Sklep velja takoj.  

 

 

GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet s 7 glasovi ZA, 1 glasom PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA JURIČ PRODAN odsotna 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR PROTI 

9. VSA KATJA MEZEK Ni glasovala 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni glasovala 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA Ni glasovala 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 7 
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Ad 8.) Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pogrebni in 

pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v Občini Ankaran - hitri postopek;  
 

Župan je predal besedo poročevalcu.  
 

Elvis Vižintin, je podal obrazložitev vsebine spremembe odloka.  

 
Občina Ankaran je na 17. redni seji dne 26. 9. 2024 sprejela Odlok o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter 

pokopališkem redu v Občini Ankaran (Uradni list RS št.106/2024; v nadaljevanju »izvorni odlok«). Režijski obrat 
Občine Ankaran je s 24. 2. 2025 začel izvajati gospodarsko javno službo pokopališka dejavnost in urejanje 

pokopališča, skladno s sprejetim izvornim odlokom.  
  
V lanskem letu je Občina Ankaran izvedla nezavezujoč vprašalnik glede zanimanja prekopa posmrtnih ostankov 

na pokopališče Ankaran. Zanimanje za prekope iz drugih pokopališč je pisno izrazilo 22 občanov. V večini 
primerov gre za prekop žar, nekaj interesentov pa je izrazilo zanimanje tudi za prekop krste, posmrtnih 

ostankov.  
  
21. člen izvornega odloka v drugem odstavku navaja:   
»Prekop pokojnika iz drugega pokopališča na pokopališče Ankaran, vključno z ureditvijo groba in obeležja, se 
lahko izvrši le pod pogoji tega odloka in v obliki prekopa žar oziroma raztrosa pepela.«  
  
Predlagamo, da zaradi možnosti zagotavljanja vseh oblik prekopov spremenimo drugi odstavek 21. člena 

izvornega odloka na način, da se omogoči prekop posmrtnih ostankov neglede na vrsto pokopa.  

 
 

Dr. Marko Kukanja, predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti je povedal, da se odbor ni sestal.  
 

Breda Krašna, namestnica predsednice Odbora za pravne zadeve in lokalno samoupravo je poročala o obravnavi 
predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem 

redu v Občini Ankaran na 19. redni seji odbora in povedala, da so člani odbora s tremi glasovi ZA sprejeli sklep:  

 
1. Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogom Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v Občini Ankaran in 
podaja pozitivno mnenje k predlogu Odloka. 

2. Sklep velja takoj.  

GRADIVO: 

- Obrazložitev predloga,   
- Predlog odloka,  
- Mnenja delovnih teles: OGD, OPS. 

POROČEVALCI: 

 
- Elvis Vižintin, vodja OGD, 

- Mag. Maja Prodan Jurič, predsednica odbora OPS (namestnica Breda Krašna). 
 

 
RAZPRAVA: 

 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

1.Aleksander Pahor je vprašal kdo je pripravil prvi Odlok o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter komentiral, da 

je žalostno, da se ni predvidelo vse oblike prekopa.   

 
Elvis Vižintin je povedal, da je bil prvotni odlok priprave s strani OGD, ob podpori pravne službe. Pojasnil je 

namen prvotne dikcije. Ankaransko pokopališče je zasnovano zelo moderno. Trenutni trendi v pokopih kažejo, 
da je največ pokopov v obliki žarnih pokopov, zato je ankaransko pokopališče zasnovano tako, da je večji del 

grobnih polj namenjenih žarnim pokopom, v manjši meri pa so načrtovani krstni grobovi. Na podlagi teh dejstev 
je obstajala skrb, da bi se s prekopi večjih pokopov hitro zapolnila mesta, namenjena krstnim pokopom. Ob 

izvedbi ankete, v kateri so občani izrazili željo po prekopu posmrtnih ostankov svojih bližnjih, pa je bilo 
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ugotovljeno, da želje po prekopu krstnih pokojnikov niso pogoste. Dikcija v prvotnem odloku je bila zato 

premišljena. 
 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 172: 
 

 

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o pogrebni in 
pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v Občini Ankaran v predloženem besedilu. 

2. Sklep velja takoj.  

 

 

GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA JURIČ PRODAN odsotna 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 11 

 

Ad 9.) Obravnava predloga Odloka o subvencioniranju stroškov prekopa posmrtnih ostankov  iz 
drugih pokopališč na pokopališče Ankaran  – hitri postopek;  

 
Župan je predal besedo poročevalki.  

 

Alida Hribar je predstavila razloge za pripravo predloga odloka.  
 

Potreba po vzpostavitvi krajevnega pokopališča je bila prepoznana že v dolgoročnem planu Občine Koper leta 
1986. Predvideval je, da se za potrebe območja naselja Ankaran zgradi novo pokopališče na lokaciji vzhodno 

od nove ankaranske cerkve. Leta 1994 je bil sprejet Odlok o lokacijskem načrtu pokopališča Ankaran. V letih 

2001 in 2002 je bila dokončana I. faza pokopališča s platojem za grobna polja in poslovilnim objektom. Kasneje 
je Mestna občina Koper pod novim vodstvom spremenila stališče do namembnosti tega prostora in leta 2009 iz 

plana črtala gradnjo pokopališča v Ankaranu, spremenila namembnost prostora in razveljavila Odlok o 
lokacijskem načrtu pokopališče Ankaran. Zemljišči z na novo določeno turistično namembnostjo je odprodala 

zasebni družbi, ki je na tej lokaciji pridobila gradbeno dovoljenje za gradnjo turističnega apartmaja. Ta je nato 

v letih 2012 do 2014 izvedla predelavo objekta in spremembo namembnosti objekta v turistični apartma »Morska 
vila«, vendar objekt zaradi velikega nasprotovanja krajanov in zahtev po lastnem pokopališču ni bil nikoli 

popolnoma dokončan. Po ustanovitvi in začetku delovanja je Občina Ankaran takoj sprožila postopke za ponovno 
pridobitev nepremičnin v last in za sprejem novega občinskega prostorskega načrta ter ureditev pokopališča. 

11. 11. 2020 je stopil v veljavo OPN Občine Ankaran, ki je bil podlaga za pridobitev gradbenega dovoljenja. 
Gradnja novega pokopališča je potekala od 14. 11. 2022 do 29. 11. 2024; uporabno dovoljenje je Občina 

Ankaran pridobila 23. 12. 2024.  
  
Režijski obrat Občine Ankaran je s 24. 2. 2025 začel izvajati gospodarsko javno službo pokopališka dejavnost in 

urejanje pokopališča, skladno z Odlokom o pogrebni in pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v Občini 
Ankaran (Uradni list RS, št.106/2024). Vse do navedenega datuma so bili svojci primorani svoje pokojne 

pokopati na preostala (praviloma okoliška) pokopališča.   
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Pred zaključkom gradnje pokopališča je bil s strani občanov izražen interes za prenos posmrtnih ostankov na 

pokopališče Ankaran, na podlagi katerega je Občina Ankaran pozvala občane k izpolnitvi nezavezujočega 
vprašalnika glede zanimanja za prekop oz. prenos posmrtnih ostankov na pokopališče Ankaran. Zanimanje za 

prekop iz drugih pokopališč je izrazilo 22 občanov. Razlogi za prekop posmrtnih ostankov so zelo različni in 
intimne narave, najbolj pogosti pa so:  

• družinski razlogi: svojci si želijo, da bi združili posmrtne ostanke družinskih članov na istem 
pokopališču ali v istem grobu.  

• sprememba pokopališča: svojci si želijo prenesti posmrtne ostanke na drugo pokopališče, ki 

je bližje njihovemu domu, kar jim (s posebnim poudarkom na starejši populaciji) olajša obisk grobov 
svojcev.  

Upoštevaje zgoraj navedene razloge in dejstvo, da javno pokopališče predstavlja enega bistvenih elementov 
identitete posameznega kraja, ter da je pokopališče Ankaran prvenstveno namenjeno prebivalcem, ki živijo na 

območju Občine Ankaran, ter izkazane želje občanov Ankarana, Občina Ankaran s predmetnim odlokom 

vzpostavlja podlage za subvencioniranje stroškov prekopa posmrtnih ostankov iz drugih pokopališč na 
pokopališče Ankaran.  
  
Upravičeni stroški za subvencioniranje zajemajo:  

• stroške izkopa ali prevzema posmrtnih ostankov iz drugega pokopališča in prevoza na 
pokopališče Ankaran,  

• stroške upepelitve izkopanih posmrtnih ostankov pokojnika pred ponovnim pokopom,  

• stroške iz naslova prekinitve pogodbenega najemnega razmerja z izvajalcem pokopališke 
dejavnosti, kjer je bil pokojnik pred selitvijo na pokopališče Ankaran, do izteka mirovalne dobe 
oziroma do zaključka aktualne najemne pogodbe,  

• stroške pokopa na pokopališču Ankaran in prvo ureditev groba,  

• stroške pogrebne pristojbine.   

Stroški iz naslova pogrebne slovesnosti, ureditve groba, grobnine itd. niso upravičeni stroški in ne bodo predmet 
subvencioniranja.  

 
Dr. Marko Kukanja, predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti je povedal, da se odbor ni sestal.  

 
Breda Krašna, namestnica predsednice Odbora za pravne zadeve in lokalno samoupravo je poročala o obravnavi 

predloga Odloka o subvencioniranju stroškov prekopa posmrtnih ostankov  iz drugih pokopališč na pokopališče 
Ankaran na 19. redni seji odbora in povedala, da so člani odbora s tremi glasovi ZA sprejeli sklep:  

 
1. Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogom Odloka o subvencioniranju 

stroškov prekopa posmrtnih ostankov iz drugih pokopališč na pokopališče Ankaran ter k predlogu ne 
podaja pozitivnega mnenja.  

GRADIVO: 

- Obrazložitev predloga,   

- Predlog odloka,  
- Mnenja delovnih teles: OGD, OPS. 

POROČEVALCI: 

 

- Alida Hribar - vodja ROT,  
- Iztok Mermolja - direktor OU,  

- Jani Krstić - vodja OPS, 
- Dr. Marko Kukanja, predsednik odbora OGD, 

- Mag. Maja Prodan Jurič, predsednica odbora OPS (namestnica Breda Krašna). 
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RAZPRAVA: 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

1. Aleksander Pahor je povedal, da intimno ne čuti potrebe, da bi podprl predlog odloka. Postavil je vprašanje 

glede zapisa v odloku, ki naj bi zagotavljal subvencijo tistim, ki niso imeli možnosti pokopa v Ankaranu, ker ni 

bilo narejenega pokopališča. V odloku pogreša zapis, od katerega datuma smrti dalje so upravičeni do prekopa. 

Ali je do subvencioniranja prekopa upravičen kdorkoli, ki je umrl in je bil občan Ankarana, ali tudi občan 

predhodne občine? Kdo je dejansko upravičen in od katerega datuma dalje? 

Direktor poved, da ni določenega obdobja za nazaj. Zapisano je da velja za tiste, ki je bil krajan Ankarana, imel  

stalno prebivališče na območju današnje občine Ankaran. Izhajamo iz tega, da bo družina imela tudi družinski  
grob na ankaranskem pokopališču. V odloku je določeno, da se subvencionira prekope, ki se bodo izvršili do                   

31. 12. 2025.  
 

 

 

2. Breda Krašna je pojasnila, da je odločitev o prekopu svojca osebna odločitev in da ob tem le-ta prevzema 

tudi stroške za to. V tem ne vidi javnega interesa. Izraža pomislek, da se dela razlike med občani. Tistim, ki so 

že umrli, bomo subvencionirali stroške prekopov, tistim, ki pa še bodo umrli, občina subvencije ne bo nudila. S 

tem se dela razlika med ljudmi, ki želijo biti pokopani v Ankaranu. Zaradi tega razloga odloka ne more podpreti. 

 

Župan je povedal, da razprava ni enostavna in dodatno pojasnil kje vidi razliko. Tisti, ki so umrli in so jih morali 
pokopati nekje drugje, ker v Ankaranu ni bilo pokopališča, so imeli stroške s pokopom, zaradi hude krivice, ki  

se lokalni skupnosti naredila zaradi prodaje zemljišča, na katerem je bilo pokopališče že zgrajeno, podal je  
mnenj, da s tem odlokom se odpravlja krivica, kot pa da bi se povzročala dodatna krivica.  

 

3. Katja Mezek je vprašala kakšen je strošek prekopa ter ali dovoljenje za prekop pridobi posameznik ali bo za 

to zaprosila občina.   

 

Iztok Mermolja je pojasnil postopek prekopa, ki ga sproži svojec pokojnika.  
 

Župan je pojasnil, da je kapica za subvencijo 500 eur in bodo stroški subvencije, glede na prejete podatke o  

želji po prekopu okrog 11.000 eur.  
 

Barbara Švagelj je povedala da ne vidi krivice, do ostalih prebivalcev Ankarana, ker so svojci pokojnih že imeli 
stroške pogreba in se bo subvencioniral prekop, ne bodo se jim povračali stroški pogreba. 

 

Aleksander Pahor se ne strinja, da gre za odpravo krivice. Predlagal je, da se določi datum smrti, npr. datum 
sprejema PUP-a. Občutek ima, da se želi na hitro zapolniti pokopališče.  

 
Breda Krašna je podala mnenje, da se pokojnim, ki so umrli pred 60 leti ni naredila krivica. Zato vidi rešitev 

v tem, da bi se postavil časovni mejnik.  

 
Katja Mezek je povedala, da ne vidi, da se je zgodila krivica ter da sama ne bi prekopala svojcev.   

 
Dr. Marko Kukanja je izpostavil, da bi morali v odloku določiti časovni okvir. 

 
Župan je poročevalko prosil ali bi se lahko v odlok dopolnil z datumom smrti.  

 

Alida Hribar je povedal, da so v anketah podali željo za prekop pokojnikov, ki so umrli v večini v letih od 2000 
dalje. Pred to letnico sta bili dve smrti.  Pojasnila je še da stranke, ki so res želijo opraviti prekop svojca, so k 

podaji vloge pristopile takoj po začetku obratovanja pokopališča, še ko ni bilo znano, da se bo prekope 
subvencioniralo.   

 

Iztok Mermolja je predlagal časovni mejnik, da se upošteva dejstvo, da je bila prva faza izgradnje pokopališča 
dokončana v letu 2001/2002. Odlok o lokacijskem načrtu je bil sprejet 1994, kar ni omogočalo opravljanje 

pokopov. Tehnično gledano, bi bili lahko pokopi izpeljani v letih 2001/2002.  
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Breda Krašna je povedala, da je bilo leta 2001/2002, pred lokalnimi volitvami pokopališče pripravljeno za pokope, 
potrebno je bilo določiti le grobna polja. S prihodom Popoviča na oblast, leta 2002 se je izgradnja pokopališča 

ustavila.  
 

Župan je člane OS vprašal ali če bi v odloku določili datum smrti, bi odlok podprli.  

 
Člani OS so se strinjali, da se določi datum.  

 
Aleksander Pahor je povzel časovno obdobje izgradnje pokopališča. Leta 2001 je bila izgrajena prva faza 

pokopališča, 31. 12. 2002 je bilo pokopališče dokončano, zato je predlagal, da se v odlok zapiše, da se  

subvencioniranje prekopov omogoči za pokojnike, ki so umrli od 1. 1. 2003 dalje. Za tiste, ki ne bodo zajeti v 
časovni okvir se jih usmeri k županu, ki jim z diskrecijsko pravico odobri subvencijo.  

 
Župan je povzel, da se subvencionira od datuma smrti 1. 1. 2003 dalje do datum prekopa, ki bo izveden do  

31. 12. 2025, vse ostalo se bo reševalo sproti.  
Župan je povedal, da on nima diskrecijske pravice, da bi sam reševal posamezne primere.  

 

Razprava se je zaključila.  
 

Župan je povzel dogovorjeno v razpravi. Predlog odloka se dopolnil z datumom nastopa smrti, od 1. 1. 2003 

dalje in da upravičenci do subvencije, so tisti, ki bodo prekop posmrtnih ostankov izpeljali do 31. 12. 2025. 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 173: 
 

 

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Odlok o subvencioniranju stroškov prekopa posmrtnih 
ostankov iz drugih pokopališč na pokopališče Ankaran v predloženem besedilu. 

2. Sklep velja takoj.  
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA JURIČ PRODAN odsotna 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 11 

 
 

Ad 10.) Obravnava predloga Sklepa o zagotovitvi brezplačnega najema groba na novem 

pokopališču v Ankaranu;  
 

 
Župan je na kratko predstavil vsebino točke. Ob pričetku izgradnje pokopališča se je od zasebnikov odkupilo 

zemljišče za namen izgradnje pokopališča in dve lastnici sta si s prodajno pogodbo zagotovili brezplačno grobno 

polje. Za tem je MOK to določilo zanemarila, OA pa želi to določilo upoštevati.   
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Župan je predal besedo poročevalki. 

 
Alida Hribar je predstavila vsebino sklepa.  

Sklad stavbnih zemljišč Mestne občine Koper je v letu 1997 s posameznimi osebami (6), od tega dvema 
krajankama Ankarana, sklenil Pogodbo o prenosu pravice uporabe št. 466-257/95 za namen izgradnje 

ankaranskega pokopališča. V tej pogodbi so se te osebe v korist sklada in proti plačilu zavezale in tudi izvedle 

prenos pravice uporabe na zemljiščih št. 530 in 531, k.o. Oltra, kjer danes stoji novo izgrajeno pokopališče. 
Krajanki Ankarana sta si s to pogodbo tudi brezplačno zagotovili pokopno mesto na novem pokopališču v 

Ankaranu.   
  
Kljub temu, da je Mestna občina Koper ti parceli, ki ju je pridobila za namen izgradnje pokopališča, v 

nadaljevanju prodala za druge namene, obligacijska pravica, ki sta si ju s pogodbo zagotovili krajanki Ankarana, 
ni ugasnila.  
  
Občina Ankaran s predlaganim sklepom kot nosilka nalog lokalne samouprave in investitorka, lastnica ter 

upravljavka pokopališča na območju Ankarana ugotavlja pravno nasledstvo Sklada stavbnih zemljišč Mestne 
občine Koper po priloženi pogodbi in v skladu z načelom vestnosti in poštenja, ki ga določa Obligacijski zakonik 

(Uradni list RS, št. 97/07 – uradno prečiščeno besedilo, 64/16 – odl. US in 20/18 – OROZ631), potrjuje pravico 

brezplačnega pokopnega mesta na novem pokopališču v Ankaranu za osebi, ki jih določa 7. člen Pogodbe o 
prenosu pravice uporabe št. 466-257/95 iz leta 1997.  
  
Ker so v pripeti pogodbi osebni podatki posameznih fizičnih oseb in ker te osebe ob sklenitvi pogodbe niso 

podale soglasja, da se njihove osebne podatke javno prikazuje, so deli pogodbe z osebnimi podatki zakriti oz. 

zatemnjeni. Navedeno velja, ker je gradivo občinskega sveta javno dostopno in se ob sklicu seje objavi na 
spletni strani občine. Članom občinskega sveta, ki to želijo, je gradivo v izvorni obliki in brez zakritih delov na 

razpolago pri strokovnih službah občinske uprave.  
 

Breda Krašna, namestnica predsednice Odbora za pravne zadeve in lokalno samoupravo je poročala o obravnavi 
predloga sklepa.   

1. Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogom Sklepa o zagotovitvi 

brezplačnega najema groba na novem pokopališču v Ankaranu in podaja pozitivno mnenje k predlogu 
Odloka. 

 

Dr. Marko Kukanja, predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti je povedal, da se odbor ni sestal.  

 

GRADIVO: 

- Obrazložitev predloga,   

- Predlog sklepa,  
- Pogodba o prenosu pravice uporabe št. 466-257/95 iz leta 1997, 
- Mnenja delovnih teles: OGD, OPS. 

POROČEVALCI: 

 
- Alida Hribar - vodja ROT,  

- Dr. Marko Kukanja, predsednik OGD, 

- Breda Krašna, namestnice predsednica OPS. 
 

RAZPRAVA: 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

1. Aleksander Pahor je podprl predlog, da OA kot pravni naslednik, tudi moralno, ravna v skladu s pravico, ki 

sta si jo zagotovili s sklenitvijo prodajne pogodbe, saj sta zemljišči prodali v javnem interesu. Želi si, da bi OA 

tudi v odnosu do pravnih oseb delovala z enakim zavedanjem, da so pretekli dogovori delno obvezujoči ter da 

prevečkrat prihaja do arbitrarnih odločitev. Potrebno se je zavedati obveznosti, ki jih prevzema vsak pravni 

naslednik. 
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Razprava se je zaključila.  
 

ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 174: 
 

 

1. Občinski svet Občine Ankaran ugotovi, da je Občina Ankaran pravna naslednica Sklada stavbnih 

zemljišč Mestne občine Koper skladno s priloženo Pogodbo o prenosu pravice uporabe št. 466-257/95 
iz leta 1997, in potrjuje zagotovitev brezplačnega najema groba na novem pokopališču v Ankaranu 

za osebi, ki jih določa 7. člen citirane pogodbe.  
2. Sklep velja takoj.  

 

 
GLASOVANJE: 

 

Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA JURIČ PRODAN odsotna  

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 11 

 

 

Ad 11.) Obravnava predloga Soglasje k odredbi župana o izplačilu podizvajalcu Kamen Kociper 
d.o.o., kot plačilo podizvajalcu po specifikaciji računa ADRIAING d.o.o. Koper št. 2024-

00235,3.2025;  
 

Župan je predstavil vsebino točke.  

 
Občina Ankaran kot sofinancer je ob naročniku Direkciji RS za infrastrukturo podpisnica pogodbe za projekt 

»Sanacije opornega zidu 'Ankaran' na cesti R2-406/1407 Škofije - Lazaret od km 4,052 do km 4,243«, št. 
pogodbe: 43001- 72/2022, z dne 2. 12. 2022. 

 

Iz naslova tega razmerja je na Občino Ankaran bila 22. 1. 2025 naslovljena dilema glede (ne)plačila podizvajalcu 
glavnega izvajalca (družba Adriaing d.o.o.) na projektu sanacije opornega zidu, t.j. podjetju Kamen Kociper 

d.o.o. 
 

Občina Ankaran je kot naročnik pri (ločenem) projektu »Ureditev območja pokopališča Ankaran« bila zaradi 
postopanja glavnega izvajalca – Adriaing d.o.o. primorana odstopiti od pogodbe, uveljavljati finančno 

zavarovanje za dobro izvedbo pogodbenih obveznosti in zaradi zamude pri delih tudi pogodbeno kazen, ki jo je 

pobotala z odprtimi terjatvami te družbe v odnosu do Občine Ankaran.  
 

Sporni račun št. 235-24, ki ga je izdal Adriaing d.o.o. in v katerem je bilo predvideno (neposredno) plačilo za 
podizvajalca, družbo Kamen Kociper d.o.o., v višini 12.968,50 EUR, je Občina Ankaran pobotala z zgoraj 

navedenimi terjatvami (pogodbene kazni na projektu »Ureditev območja pokopališča Ankaran«) na dan 

27.10.2024, ko je zapadel v plačilo. O kompenzaciji je občina Adriaing d.o.o. obvestila dne 15.10.2024 in 
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4.11.2024. Pobot računa je bil izveden na podlagi 311. in 312. člena Obligacijskega zakonika (Uradni list RS, št. 

97/07 – uradno prečiščeno besedilo, 64/16 – odl. US in 20/18 – OROZ631). 
 

Enako je občina postopala tudi v razmerju do podizvajalcev, ki jih je družba Adriaing d.o.o nominirala na projektu 
»Ureditev območja pokopališča Ankaran«. Zavzeto je bilo stališče, da navkljub dejstvu, da so imeli (pri obeh 

projektih) po gradbeni pogodbi podizvajalci zagotovljeno direktno plačilo, v dani situaciji podizvajalci delijo 

enako usodo kot glavni izvajalec, ker predmet pogodbe ni bil predan kot dogovorjeno in ker občina svoje 
razmerje iz gradbene pogodbe, kakor tudi vse zahtevke in pravice, ureja izključno z glavnim izvajalcem. 

 
Po poglobljeni preučitvi zadeve pa je občina prišla do ugotovitve, da zgoraj navedeno stališče še vedno drži, 

vendar je takšno postopanje v odnosu do podizvajalca Kamen Kociper d.o.o. na projektu »Sanacije opornega 

zidu 'Ankaran' na cesti R2-406/1407 Škofije - Lazaret od km 4,052 do km 4,243« nesorazmerno in izpostavljeno 
tožbenim zahtevkom. 

 
Vsemu navedenemu vsled župan predlaga občinskemu svetu, da poda soglasje k poplačilu družbe Kamen 

Kociper d.o.o., kot direktno plačilo podizvajalcu glavnega izvajalca po specifikaciji računa ADRIAING d.o.o., 
Koper, št. 2024-00235. 

 

Breda Krašna, namestnica predsednice Odbora za pravne zadeve in lokalno samoupravo je poročala o obravnavi 

predloga Soglasja na 19. redni seji odbora.  

1. Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogom Soglasja k poplačilu 

obveznosti iz naslova projekta »Sanacije opornega zidu 'Ankaran' na cesti R2-406/1407 Škofije - Lazaret 

od km 4,052 do km 4,243« in k predlogu podaja pozitivno mnenje.  

 

GRADIVO: 

- Obrazložitev predloga,   

- Predlog sklepa,  
- Pogodba o Sanaciji opornega zidu Ankaran na cesti R2-406140 (naročnik: DRSI, sofinancer: Občina 

Ankaran, izvajalec: Adriaing d.o.o.), 

- Dopis družbe Kamen Kociper d.o.o. »Plačilo končne situacije na objektu…«, z dne 22.1.2025, 
- Račun ADRIAING d.o.o., Koper, št. 2024-00235, ter razdelilnik (specifikacija), 
- Mnenja delovnih teles: OGD, OPS. 

POROČEVALCI: 

 
- Iztok Mermolja, direktor OU,  

- Jani Krstić - vodja OPS, 
- Breda Krašna, namestnica predsednice OPS. 

 

RAZPRAVA: 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

1. Aleksander Pahor je prosil za bolj podrobno obrazložitve glede izdaje računa. Prosil je za pojasnilo zakaj 

občina Ankaran bi plačala račun podjetju Kamen Kociper, če je račun izstavil Adriaing. Razume, da občina 

Ankaran ne želi plačati račun Andriaingu, ker sta v sporu.   

 
Iztok Mermolja je pojasnil, da gre za dva ločena projekta. Pri izgradnji pokopališča je bila uveljavljena 

pogodbena kazen zaradi zamude. Pri projektu izgradnji podpornega zidu, je bil račun izstavljen za končno 

situacijo  na sanaciji podpornega zidu. Kamen Kociper je bil nominiran podizvajalec, kateremu naročnik 
neposredno plača za opravljeno storitev.  Račun je izstavil Adriaing in občina je v skladu z obligacijskim 

zakonikom vzpostavila kompenzacijo z vsemi odprtimi terjatvami Adriainga. Ker se ocenjuje, da z neplačilom 
storitev, ki jih je izvedel Kamen Kociper se občina izpostavlja možnostim določenim tožbam se predlaga, da se 

račun poravna. Za vrednost 12.000 eur se bo povečala terjatev neposredno do Adriainga.  

 
 

Aleksander Pahor je podal vprašanje ali se s takim ravnanjem na prav Adriainga lahko pričakuje, da bo v bodoče 
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za projekte v občini Ankaran težko pridobiti izvajalce.  

 
Župan pove, da korektni izvajalci v Ankaranu bodo vedno dobrodošli.  

 
Župan poudari, da je bil projekt škarpe korektno izveden in da so vsi izvajalci korektno opravili svoje delo.  

 

Barbara Švagelj je poudarila, da se je Občina Ankaran v projektu izgradnje pokopališča vedla zelo odgovorno  
do porabe javnega denarja in da bi morali vsi v javnem sektorju to ravnati in bi moral biti to standard.  

 
Pahor je vprašal koliko aneksov je bilo podpisanih za izgradnjo pokopališča.  

 

Župan pove, da jih je bilo sedem, osmega občina ni podpisala. Vsi aneksi so omogočali časovno podaljšanje 
roka izvedbe, nobeden ni bil podpisan za spremembo pogodbene vrednosti.  

 
 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 175: 
 

 

1. Občinski svet Občine Ankaran podaja soglasje k poplačilu družbe Kamen Kociper d.o.o., kot direktno 

plačilo podizvajalcu glavnega izvajalca po specifikaciji računa ADRIAING d.o.o., Koper, št. 2024-
00235. 

2. Sklep velja takoj.  
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 9 glasovi ZA, 1 glasom PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA JURIČ PRODAN odsotna 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR PROTI 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni glasoval 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 9 

 
 

Ad 12.) Obravnava predloga soglasja k ugotovitvi delovne uspešnosti ravnateljice JZ OŠV 

Ankaran;  
 

Župan je predal besedo poročevalcu 
 

Jani Krstić je predstavil vsebino točke.  
 

Svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola in vrtec Ankaran je na 2. redni seji dne 7. 3. 2025, 

v skladu s Pravilnikom o merilih za ugotavljanje delovne uspešnosti direktorjev s področja šolstva (Uradni list 
RS, št. 81/06, 22/08, 39/08 – popr., 104/09, 4/10, 6/12, 28/21, 29/24 in 95/24 - ZSTSPJS), upoštevaje Zakon 

o skupnih temeljih sistema plač v javnem sektorju (Uradni list RS, št. 95/24), na podlagi katerih se za ravnatelje 
in direktorje oseb javnega prava s področja šolstva iz naslova izvajanja javne službe ugotavlja delovna 
uspešnost, ocenil delovno uspešnost ravnateljice ge. Željke Adamčič v obdobju od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024.   
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Svet zavoda je delovno uspešnost ravnateljice ge. Željke Adamčič ocenil z najvišjo možno oceno (100 %), in 

sicer z naslednjim pojasnilom oz. utemeljitvijo: Svet zavoda je pri odločanju kot predhodna leta sledil okrožnici 
Ministrstva za vzgojo in izobraževanje, št. 6030-4/2025-3350-5 z dne 24. 1. 2025, ki se je opredelilo oziroma je 

priporočilo, da se za redno delovno uspešnost ravnateljev nameni 5 % letne mase osnovne plače ravnatelja, 
zaradi izjemno zaostrenih kadrovskih težav pri izvajanju nemotenega poteka vzgojno-izobraževalnega dela v 
letu 2024.   

Svet zavoda je ugotovil, da je pod vodstvom ravnateljice ge. Željke Adamčič zavod Osnovna šola in vrtec 

Ankaran tudi v letu 2024 posloval uspešno in dosegal cilje, zastavljene z letnim delovnim načrtom, o čemer 
pričajo tudi poročila o pedagoškem delu v šolskem letu 2023/24 ter Letno poročilo za leto 2024, ki ga je Svet 

zavoda soglasno sprejel na 2. redni seji. Tudi v letu 2024 si je prizadevala za učinkovit dialog med različnimi 

deležniki v zavodu, zlasti s starši in tujci, otroki oz. učenci. S svojim načinom vodenja in komunikacije izkazuje 
in ustvarja medsebojno spoštovanje ter pozitivno in sodelovalno delovno okolje.   

Svet zavoda je na 2. redni seji z absolutno večino potrdil delovno uspešnost ravnateljice ga. Željke Adamčič, po 
vseh štirih kriterijih.   

Skladno z navedeno okrožnico Ministrstva za vzgoji in izobraževanje mora Svet zavoda pri ugotovitvi delovne 
uspešnosti ravnatelja, pridobiti soglasje ustanovitelja.  

Mag. Vladimir Pegan, predsednik Odbora za družene dejavnosti je poročal o obravnavi predloga na 4. dopisni 
seji odbora in seznanil s sprejetim mnenjem:   

1. Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s predlogom delovne uspešnosti ravnateljice OŠV Ankaran 

in podaja pozitivno mnenje k predlogu ter ga predlaga Občinskemu svetu v sprejem. 

 

GRADIVO: 

- Obrazložitev predloga,   
- Predlog sklepa,  

- Dopis Sveta zavoda OŠVA s prilogami, 
- Mnenje delovnega telesa: ODD. 

POROČEVALCI: 
 

- Jani Krstić – predsednik sveta zavoda OŠVA, 

- Mag. Vladimir Pegan, predsednik odbora ODD. 
 

RAZPRAVA: 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 

Aleksander Pahor je komentiral vsebino seje OS, ko je OS v svet zavoda OŠV imenoval predstavnika občine 

in poudaril, da je bilo takrat s strani župana povedano, da se politika v delovanje sveta zavoda OŠV ne sme 

vključevati. Poudaril je, da sta na trenutni seji OS prisotna predsednica sveta staršev in predsednik sveta zavoda 

OŠV Ankaran, ki je pravnik in po njegovem vedenju nima znanj iz šolstva.   

 

Župan je Aleksandra Pahorja prosil, da se osredotoči na vsebino točke dnevnega reda, ki govori o uspešnosti  

dela ravnateljice in ne o sestavi sveta zavoda OŠV Ankaran.  
 

Razprave ni bilo.  
 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 176: 
 

 

1. Občinski svet Občine Ankaran podaja soglasje k odločitvi Sveta Zavoda OŠV Ankaran o delovni 

uspešnosti ravnateljice Željke Adamčič v obdobju od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024.  
2. Sklep velja takoj.  
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GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 10 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN odsotna 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA JURIČ PRODAN odsotna 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA Ni glasoval 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 10 

 
Ad 13.) Seznanitev z začetkom delovanja Javnega zavoda za naravo in družbo Ankaran;  

 
OBRAZLOŽITEV: 

 
Župan poroča, da so v času od ustanovitve JZA pa do danes bile izvedene naslednje aktivnosti: 

- Sklep o imenovanju projektne skupine za zagon delovanja Javnega zavoda za naravo in družbo 

Ankaran – »Projekt ZND«, 
- Imenovanje v.d. direktorja, 

- Vpis subjekta v sodni register, 
- Vključitev subjekta v Register proračunskih uporabnikov, 

- Odprtje računa pri UJP RS, 
- Začasni finančni načrt zavoda, 

- Začasni program dela zavoda, 

- Sporazum o prenosu dejavnosti, delavcev in sredstev iz OA na JZA, 
- Aneksi k pogodbam o zaposlitvah delavcev JZA, s katerimi je bil urejen prehod na novega delodajalca, 

- Prenos pogodbenih razmerij z zunanjimi ponudniki blaga in storitev, 
- Zagotovitev osnovne programske in strojne informacijske opreme za zaposlence, 
- Ostalo potrebno za zagon poslovanja JZA. 

Zavod začne s samostojnim poslovnim in finančnim delovanjem dne 1. 4. 2025. 

RAZPRAVA: 

 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

1. Breda Krašna je vprašala kdo je bil v projektni skupini.  
Kateri zaposlenci bodo od 1. 4. 2025 na Javnem zavodu Ankaran.  

 

Župan je povedal, da je bila v projektni skupini Mojca Primožič Kužner, Barbara Švagelj in Jani Krstić.  
Na JZ se prenesejo tri zaposleni iz krajinskega parka, dva zaposlena iz vzdrževanja, ena zaposlena za skrb za 

Starejše (Sopotniki), ena zaposlena za turizem, ena strokovna sodelavka, ki je bila na občini vodja gostinstva.  
 
2. Aleksander Pahor je vprašal koliko je stala projektna skupina. Kolikšna je določena nagrada v.d. direktorja.  
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Župan je povedal, da gre pri v.d. direktorju za spremembo delovnega razmerja, ki bo opravljen v naslednjih 

dneh. Jani Krstić je trenutno še zaposlen na občini. Namen poročanja je bil, da člane OS seznani o začetku 
delovanja javnega zavoda ter da se po počitnicah začne z oblikovanjem organov javnega zavoda.  

 
Breda Krašna je vprašala ali bo občinska uprava ostala brez vodje pravne službe.  

 

Župan je povedal, da je to tudi ena od enih možnosti, je kompleksna delovno pravna zakonodaja, ki bo do 
pričetka delovanja zavoda pravno ustrezno urejeno.  

 
Aleksander Pahor je pripomnil, da za to točko dnevnega reda ni bilo pripravljenega gradiva, tako da se niso 

mogli kvalitetno pripraviti na razpravo in bi lahko postavili več vprašanj.  Pričakuje bolj kvalitetno in izčrpno 

poročanje.   
 

Župan je pojasnil, da tudi v bodoče Občinski svet ne bo podrobno spremljal delovanje zavoda. Nad poslovanje 
zavoda bodo bdeli organi zavoda.   

 
Aleksander Pahor je podal dodatne pomisleke, da bo javni zavod »črn škatla«, o katerem bo občinski svet enkrat 

letno, ob letnem poročilu seznanjen o njegovem delovanju.   

 
Župan je povedal, da takšni komentarji so zavajajoči.  

 
Barbara Švagelj je povedala, da se ji ne zdi korektno, da želi ustvariti vtis, da se stvari prekrivajo, in želi prikazati, 

da bi lahko šlo tudi za nezakonita dejanja. Tako kot vsi drugi javni zavodi bo tudi JZA imel svoje organe, ki bodo 

nadzorovali delo zavoda. Za delovanje javnega zavoda so predvidena sredstva v proračunu in določeni nameni, 
za katere bodo ta sredstva porabljena. Ni prav, da se vnaprej govori, da so stvari narobe narejene. 

 
 

Aleksander Pahor je pojasnil, da del vsebin ostaja skrit, z namenom, da se ne more gledati pod prste.  
 

Župan je prosil, da se drži vsebinske razprave in da izrečeni komentarji so nekorektni in žaljivi.  

 
Katja Mezek je vprašala kje bo zavod deloval ali bo deloval v prostorih občinske uprave ali v svojih prostorih.  

 
Župan je povedal, da je sedež zavoda na Jadranski cesti 17 in da bo selitev narejena naknadno, ko bodo prostori 

ustrezno prenovljeni. 

 
Breda Krašna je povedala, da kljub temu, da ni podprla ustanovitve zavoda, se veseli, da bo zavod začel delovati, 

ter z navdušenjem pričakuje program poletnih prireditev. Prav tako si želi, da bo občinski svet vsaj enkrat letno 
izvedel vsebinsko razpravo o delu, ki ga bo opravljal javni zavod. 

 

 
Ad 14.) Seznanitev s Sklepom Sveta delavcev Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l. o razrešitvi in izvolitvi 

predstavnika delavcev v Nadzornem svetu Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l; 
 

OBRAZLOŽITEV: 
 

Župan obvesti občinski svet o tem, da je bil sprejet in občini posredovan Sklep Sveta delavcev Marjetice Koper 

d.o.o.-s.r.l. o razrešitvi in izvolitvi predstavnika delavcev v Nadzornem svetu Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l, ter 
svet seznani z njegovo vsebino. 

GRADIVO: 

- Sklep Sveta delavcev Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l. o razrešitvi in izvolitvi predstavnika delavcev v 

Nadzornem svetu Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l. 

RAZPRAVA: 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Razprave ni bilo.  
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Ad 15.) Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran 
 

OBRAZLOŽITEV: 
 

Direktor OU predstavi Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran - stanje na dan 

22. 1. 2025. 
 

GRADIVO: 
 

- Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran - stanje na dan 17. 3. 2025. 

 
POROČEVALEC: 

 
- Iztok Mermolja, direktor OU.  

 
RAZPRAVA: 

 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Razprave ni bilo.  
 

Ad 16.) Vprašanja, pobude in odgovori članov občinskega sveta; 

 
Župan pozove člane občinskega sveta k podaji vprašanj ali pobud ter nanje odgovori ustno na seji ali pisno do 

naslednje redne seje. 
 

Član občinskega sveta, ki je postavil vprašanje, lahko predlaga, naj se o tem opravi razprava. 
 

Občinski svet brez razprave odloči, ali bo o tem razpravljal na tej ali na eni izmed naslednjih sej. 

 
a) Katja Mezek je vprašala kako je z zaključkom kadrovskih razpisov, kdaj so predvidene   

 
Župan je pojasnil, da so razpisi vezani na sprejet kadrovski načrt. Nove zaposlitve na oddelkih ter nadomestne 

zaposlitve. Izbrani kandidati obetajo dobre sodelavce.  

 
Iztok Mermolja je povedal, da je zaključen razpis za strokovnega sodelavca v Sekretariatu ostali razpisi so še v 

teku, kandidati so izbrani vendar je potrebno počakati še roke za pritožbe, da se razpisi zaključijo.  
 

b) Katja Mezek je pohvalila očiščenje območje v Valdoltri. Kakšne dejavnosti so predvidene na tem območju.  

 
 

Župan je pojasnil, da gre za nadaljevanje čiščenja priobalnega pasu od Sončnega parka do Valdoltre. Pojasnil 
je, da je občina na tem območju pridobila lastništvo zemljišč in stavb; prej so bili na tem območju zemljišča v 

lasti Sklada kmetijskih zemljišč, ki so se prenesla na občino. Po namembnosti je to območje namenjeno 
zdravstveni dejavnosti, z namenom širitve ortopedske bolnišnice in tudi drugih zdravstvenih dejavnosti.  

Na istem območju je predvidena tudi vkopana garažna hiša za uporabnike bolnišnice, javnega kopališča ter 

obiskovalce javnih prireditev in krajinskega parka. Do izgradnje garažne hiše bi se ta očiščen del namenil za 
nadomestno parkirišče, sedanjega, ki se nahaja nad Jadransko cest, na kmetijskem zemljišču.  

Občina želi urediti tudi razmerja z RS in Ministrstvom za zdravje glede sedanjega parkirišča, ki ga uporablja 
bolnišnica in je na občinski parceli. Občina bi lahko bolnišnici ponudila nadomestno zemljišče za parkiranje. 

Poudariti je treba, da občina želi, da priobalni pas in notranje pristanišče postaneta dostopna za javnost. 

 
c) Breda Krašna je povedala, da so se v zadnjih dneh v medijih razpravljali o OPN-ju, v enem od intervjujev, 

ki je bil opravljen s podžupanjo Barbaro Švagelj, pa je bilo navedeno, da se v Ankaranu pripravljajo več 
OPPN-jev, poleg tega pa je bilo omenjeno, da je za območjem Ankaran hrib tik pred sprejetjem.  

 
Prosila je za informacije, kateri OPPN-ji se pripravljajo. Ker je bilo na osnutek OPPN Ankaran hrib podanih 

veliko pripomb, jo zanima, ali so bile te pripombe obdelane in ali bo predlog še enkrat šel v razpravo ter 

kdaj je predvidena obravnava na seji občinskega sveta. 
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Direktor je naštel OPPN-je: Ankaran hrib (izdeluje se dopolnjen osnutek), Dolge njive (izdeluje se osnutek), 

Ankaran center kjer se pripravlja javni natečaj. Pri Ankaran hribu je bilo 9 predlogov za vnos prememb in te 
predloge se obdeluje in po časovnici bo v maju javna razgrnitev dopolnjenega osnutka.  

 
d) Na predlog Brede Krašna so člani OS razpravljali o različnih načinih upravljanja javnih podjetij v 

soustanoviteljstvu z MOK.  

 
e) Katja Mezek je pojasnila dogajanje vezano na opredeljevanje glede. vprašala je ali je dogovorjeno, da se 

sprejema samo Ankarančane, ki nimajo osebnega zdravnika ali lahko novega zdravnika izberejo tudi tisti 
pacienti, ki že imajo zdravnika.   

 

Župan je pojasnil, da gre za zelo kompleksno temo. Zakonodaja določa, da osebni zdravnik ni vezan na občino 

prebivanja. Število vpisanih Ankarančanov je manjše od Koprčanov. Želja je, da se v nadomestni ambulanti 

opredelijo prebivalci Ankarana, Koprčani pa se opredelijo v novi ambulanti, ki bo junija odprta v Olmu.  

 
 

 

 
 

 
 

Seja se je zaključila ob 22:06 uri. 
 
Zapisala 

 
Nataša Mahne 
VODJA SEKRETARIATA 

                                               
                                              Občina Ankaran 

 
Gregor Strmčnik 

            ŽUPAN 

 
 

 


